
Co nás čeká? 

 

10. 10. 2024 Výprava na rysí stezku 

18. 10. 2024 Přespání ve škole 4. + 5. ročník 

21. 10. 2024 Projekt vzniku československé republiky 

25. 10. 2024 Halloween na zahradě  

29. 10. 2024-30. 10. 2024 Podzimní prázdniny 

31. 10. 2024 - 1. 11. 2024 Řiditelské volno 
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Svatováclavská pout´ 2024 

 

 

Pout´ se konala 28.9.2024 od 10.30hod . Průvod dorazil v 
11hod . Svatý Václav se svatou Drahomírou přijeli na svém 
koních. Házeli čokoládové mince a došli na trůn. Poté si děti 
z mateřské a základní školy připravily krásné vystoupení. 
První šla mateřská škola, děti recitovaly básničky a tančily. 
Základní škola šla hned po školce a žáci tančili. 

 

 

 

 

  



Zámek Benešov nad Ploučnicí 

 

Vydali jsme se na Dolní zámek, který je jednou, ze 6 částí 
zámku. Nejprve jsme se dozvěděli trochu historických 

souvislostí od pana průvodce a následně jsme se vydali na 
prohlídku celého zámku. Veškeré informace byly 

přizpůsobeny dětem a během prohlídky si žáci dokonce i 
zatančili v tanečním sále. Po prohlídce jsme si nakoupili pár 

suvenýrů a vydali se zpět do školy. 
  



Brigáda na zahradě školy 

 

Naší plánované brigádě letos nepřálo počasí a tak jsme ji 
museli o týden posunout. Předpokládáme, že z tohoto důvodu 
většina z rodičů nepřišla, ale i tak jsme zvládli udělat, co jsme 
potřebovali. Během brigády se natřela zbylá část venkovní 
učebny a paletové posezení pro naše žáky. 

Chtěli bychom moc poděkovat Peterkům a Lorencům za 
pomoc a také všem našim pracovníkům, bez kterých bychom 
toto nedokázali. 

 



Rozhovor s  
paní ředitelkou  

Gabrielou 
Švandrlíkovou 

 

 
Redakce: Kolik let tu pracujete? 

Paní ředitelka: Do této školy jsem nastoupila v roce 2009, takže je 
to už 15 let. 

Redakce: Proč jste nastoupila do heřmanovské školy? 

Paní ředitelka: Přistěhovala jsem se z Krkonoš a tam jsem již 
pracovala v mateřské škole. Když jsem zjistila, že tady hledají 
učitelku, neváhala jsem a přihlásila se. Mám moc ráda vesnické 
školy. 

Redakce: Jak dlouho jste pracovala ve školce? 

Paní ředitelka: Ve školce jsem pracovala již na horách v Pasekách 
nad Jizerou a potom tady v Heřmanově. Myslím, že dohromady to 
dělá 5 nebo 6 let. 

Redakce: Máte ráda tuto školu? 

Paní ředitelka: Ano, mám jí moc ráda. Líbí se mi, jak vypadá, jak je 
malá, v jakém je prostředí a hlavně zde vidím svou práci, které jsem 
hodně věnovala a dala. 

  



Redakce: Baví vás být paní ředitelkou nebo byste chtěla mít jinou 
práci? 

Paní ředitelka: Být ředitelkou mě baví. Můžu realizovat svoje 
nápady, vést skupinu super lidí a podílet se na vzdělávání dětí a 
žáků podle toho, jak cítím, že je správné a dobré. Musím, ale říct, že 
práce s žáky ve třídě mě naplňuje daleko víc a někdy mě mrzí, že 
nemám na výuku tolik času, jako ostatní kolegyně. 

Redakce: Máte hodné žáky? 

Paní ředitelka: Mám super žáky. Myslím, že máme bezvadné vztahy 
a snažím se každého dobře poznat a podporovat. Každý žák nebo 
žákyně jsou něčím jiní a v něčem jiném dobří. Je potřeba každého 
vnímat samostatně, ale také je třeba stmelovat celou skupinu a 
snažit se o dobrou partu. 

Redakce:Jaký předmět učíte nejraději? 

Paní ředitelka: Český jazyka a Vlastivědu. Ráda si s dětmi povídám 
a na to jsou tyhle předměty super. 

Redakce:Jste v práci někdy naštvaná? 

Paní ředitelka: Bohužel ano i to se stane. Interakce s lidmi není 
jednoduchá a někdy vás některé věci naštvou. To určitě pocítil 
každý. Mám ale žáky a ty mě ještě nikdy nenaštvali naopak, ti mi 
vždycky náladu zlepší. 

Redakce: Vycházíte s paní asistentkou Gábinou? 

Paní ředitelka: Ano vycházíme spolu dobře. Pracovaly jsme spolu již 
před dvěma lety a nyní jsme se k sobě vrátily. Paní asistentka je 
velmi samostatná, ochotná a všímavá, takže mi hodně pomáhá. 

Redakce: Jak dlouho máte v plánu být ředitelkou? 

Paní ředitelka: Nevím roky, ale do té doby, kdy budu škole 
prospěšná. 


